

Harga borong 6 mm + 12A + 6 mm melengkung keselamatan kaca kaca terlindung dua kali kilang



6 mm + 12A + 6 mm melengkung kaca terlindung bergelas

6 mm + 12A + 6 mm melengkung keselamatan kaca terlindung, 24 kaca mm melengkung tahan gantian tahan, 24 mm membengkok haba bukti double glazed, 24 mm penjimatan tenaga kaca terlindung, 24 mm membongkar unit kaca double, ia diperbuat daripada 2 panel 8 mm kaca melengkung toughened yang dipisahkan oleh spacer aluminium 12A dan dwi-rapat dimeterai di pinggir. Kualiti tinggi 6 + 12A + 6 mm kaca pane kaca terlindung menawarkan peningkatan nilai penambat keselesaan, pemuliharaan tenaga dan ekonomi kawalan iklim.



Ciri-ciri 6 mm + 12A + 6 mm bertebat panel kaca melengkung

1. kompresion kaca mentah oleh 6 mm kaca melengkung yang jelas, 6 mm kaca melengkung yang jelas, 6 mm hijau melengkung kaca kaca, 6 mm kelabu gelap melengkung kaca, 6 mm berwarna reflektif melengkung kaca, 6 mm kaca melengkung tempered, 4 + 4 mm kaca berlapis melengkung, dan lain-lain dua jenis kaca boleh digabungkan secara bersamaan untuk memenuhi permintaan anda.

2. Aluminum spacer: kecuali untuk 6 mm + 12A + 6 mm, yang lain seperti 6 mm + 9A + 6 mm kaca

melengkung terlindung atau 6 mm + 16A + 6 mm kaca melengkung terlindung atau 6 mm + 20A + 6 mm boleh didapati.



Kelebihan 6 mm + 12A + 6 mm melengkung reflektif kaca terlindung

Fungsi 1. Heatproof, kaca reflektif yang jelas atau kaca mencerminkan warna atau kaca reflektif yang rendah, ia mempunyai kawalan radiasi tenaga suria dengan berkesan, menjadikannya sebagai kaca terlindung yang reflektif, untuk mengembangkan efficiency tenaga terbesar.

2. Soundproof: 12A lapisan udara diisi dengan gas kering, perbatasan diisi dengan bahan pengering untuk memastikan penebat bunyi.

3. Kaca penjimatan tenaga, menjimatkan perbelanjaan penghawa dingin di musim panas, menyimpan perbelanjaan pemanasan di musim sejuk, mempunyai kesan yang baik terhadap pemeliharaan haba dan penjimatan tenaga.

4. Untuk 6 mm + 12A + 6 mm terlindung dalam bentuk melengkung, buat adegan estetik ke bangunan anda.



Aplikasi 6 mm + 12A + 6 mm kaca terlindung melengkung

6 mm + 12A + 6 mm melengkung keselamatan kaca terlindung untuk dinding tirai, untuk bangunan pejabat, untuk banyak kawasan awam, dan lain-lain.

Kecuali 6 kaca mm + 12A + 6 mm terlindung kaca, kami boleh menghasilkan 6 mm + 12A + 6 mm kaca kaca yang terisolasi, warna yang berbeza dalam kaca terlindung yang reflektif yang jelas, unit reflektif warna reflektif, kaca terlindung yang rendah dan sebagainya.



KXG 6 mm + 12A + 6 mm kaca terlindung melengkung peralatan



KXG 6 mm + 12A + 6 mm kaca bertebat melengkung pembungkusan

